

## Yiyang Jiang

### 蒋毅阳

Paralegal 法律助理

[yjiang@arnettlawgroup.com](mailto:yjiang@arnettlawgroup.com)

(312) 561-5658

#### EDUCATION & LICENSURE

##### 教育背景与执业资格

- B.A. (Intellectual Property), Shanghai University of Political Science and Law, 2017  
**法学学士学位（知识产权专业），上海政法学院，2017年**
- LL.M., Emory University School of Law, 2018  
**法学硕士，埃默里大学法学院，2018年**
- J.D., University of Iowa College of Law, 2021  
**法学博士，爱荷华大学法学院，2021年**
- Licensed to practice in Illinois and Iowa  
**伊利诺伊州和爱荷华州律师执业资格**

Yiyang Jiang serves as a paralegal at Arnett Law Group, LLC, bringing a dynamic blend of legal expertise and academic rigor to his role. Licensed to practice in Illinois and Iowa, he is at the outset of his career as an attorney, having previously specialized in employment law with a focus on wrongful termination claims due to discrimination and retaliation.

蒋毅阳在Arnett Law Group, LLC担任律师助理，将其法律专长和学术严谨性融入职业中。他持有伊利诺伊州和爱荷华州的执业许可证，目前正处于律师职业生涯的起步阶段，曾专注于就业法，特别是因歧视和报复引起的不当解雇索赔。

Mr. Jiang earned his bachelor's degree in Intellectual Property Law from Shanghai University of Political Science and Law in 2017, followed by an LL.M. from Emory University School of Law in 2018, and a J.D. from the University of Iowa College of Law in 2021.

蒋先生于2017年获得上海政法学院知识产权专业法学学士学位，随后于2018年在埃默里大学法学院获得法学硕士学位（LL.M.），并于2021年获得爱荷华大学法学院的职业法学博士学位（J.D.）。

During his academic journey at law schools, Mr. Jiang conducted extensive research in public international law and delivered a comprehensive presentation on the Second Nagorno-Karabakh War. He actively participated in Iowa Law School's Legal Clinic Program, contributing to the Civil & Employment Litigation Team and developing an educational program for psychotherapists on new medical record laws.

在对法律学习的探索和学习进程中，蒋先生对国际公法进行了广泛的研究，并就第二次纳戈尔诺-卡拉巴赫战争进行了细致的讲解。他积极参与了爱荷华大学法学院的法律诊所项目，为民事与就业诉讼团队做出贡献，并为当地心理治疗师介绍了关于病人获取医疗记录的相关法律规定。

Mr. Jiang is eager to explore various realms of legal practice, leveraging his diverse skills and experiences to provide strategic legal solutions.

蒋先生期待探索法律实践的各个领域，利用其多样化的技能和经验提供战略性法律解决方案。

#### PROFESSIONAL AFFILIATIONS (专业协会)

- Iowa State Bar Association (爱荷华州律师协会)
- Illinois State Bar Association (伊利诺伊州律师协会)



## PRACTICE AREAS (职业领域)

- Commercial Litigation (商业诉讼)
- Product Liability & Toxic Tort Litigation (产品责任与毒物致害侵权诉讼)
- Civil Defense Litigation (民事辩护诉讼)
- Business Counseling (商业顾问服务)